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Slovo starosty 
Vážení spoluobčané, 

dovolte mi sdělit Vám pár informací, týkajících se dění v Jedlové. Navázal 
bych na předchozí zpravodaj a navázal tak na to, co se od té doby událo. Co se nám 
podařilo a co naopak ne. Navázal bych na opravy komunikací, v kterých jsme 
pokračovali i v druhé polovině roku. Podařilo se nám propojit úsek od č. p. „300“ 
přes obě Lesné až nahoru pod zahradami k Tulisovým. Jak jsem již dříve avizoval, 
bude to určitá možnost pro místní, jak nouzově projet kolem silnice II/362, která se 
má začít v příštím roce opravovat. Jedná se o značně dlouhý úsek a jsem velmi rád, 
že se vše podařilo stihnout do zimy. Rovněž se provedly nástřiky asfaltovou emulzí, 
jednalo se o komunikaci na Čtyři dvory, cesta pod dolním hřbitovem, zkratka 
u „Vraspírových“ a další drobnější opravy na jiných cestách. V příštím roce budeme 
pokračovat s tímto způsobem oprav, na cestách, které to ještě vyžadují.  

Prováděli jsme také opravu kanalizace a hydroizolace v areálu MŠ Jedlová. 
Při poslední rekonstrukci (zateplení budovy), byla špatně odvedená práce firmy, 
která toto prováděla. Zbortila se kanalizace z důvodu špatného zhutnění zeminy a při 
okopání základů jsme zjistili, že je špatně udělaná hydroizolace a zateplení.  

V září jsme se dali do částečné opravy střechy na bytovém domě č. p. 280 
(pod dolním hřbitovem). Střecha je z části opravena. Došlo k výměně krytiny 
na polovině střechy, opravě klempířských prvků, okapů a oplechování. V příštím 
roce plánujeme dokončení zbylé poloviny střechy. 

Jak víte, pracujeme na přípravě lokality pro výstavbu RD. Projektanti 
zajišťují stanoviska a souhlasy dotčených orgánů a podle nich se projekt uzpůsobuje. 
Věřím, že se co nejdříve podaří všechna stanoviska zajistit a překážky tím způsobené 
vyřešit a posuneme se zase o kus dále.  

V letošním roce bylo v plánu realizovat fotovoltaiku na budově Sokolovny. 
Musím s politováním sdělit, že tento záměr nelze provést. Montáž panelů na střechu 
není možná z důvodu únosnosti vazníků střechy. Bohužel stavba Sokolovny byla 
realizována v roce 2004 před změnou sněhové normy. Vazníky byly navrženy velice 
úsporně, bez jakýchkoliv rezerv. V roce 2006 byla zpřísněna sněhová norma. Pokud 
byla dle původní normy nějaká rezerva v nosnosti, byla novou normou vyčerpána. 
Je to škoda, protože bychom docílili značných úspor v energiích.  
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V plánu také bylo vybudování dětského hřiště jak v horní, tak i dolní části 
obce. Toto jsme byli nuceni zatím odložit. Jedním z důvodů, proč jsme tak učinili je 
to, že nebyla vypsána patřičná dotační výzva (nejedná se totiž o levnou záležitost, 
kalkulace je 1 mil. Kč, a to se držíme poměrně při zemi s herními prvky). Zmiňuji 
to proto, že nás v příštím roce čekají značné investice. Jedna z nich je námi původně 
absolutně neplánovaná. Jak jsem psal v minulém zpravodaji, ČEZ se rozhodl v dolní 
části obce uložit vrchní vedení elektřiny do země. Nám to neplánovaně vyčerpá 
z pokladny 3,7 mil. Kč, což je velmi značná suma, protože musíme zřídit nové 
veřejné osvětlení a rozhlas v celém úseku. Dále musíme brát v potaz rekonstrukci 
silnice a s ní spojenou opravu chodníků v úseku od obecního úřadu po zdravotní 
středisko. Jak vidíte, ne vždy jde vše podle plánu, proto nejde vždy všechny projekty 
uskutečnit podle představ.  

Dne 29.6. byla slavnostně otevřena hasičská zbrojnice a s tím spojený den 
otevřených dveří pro veřejnost. Akce se zúčastnily okolní hasičské sbory i zástupci 
Pardubického kraje – hejtman JUDr. Martin Netolický, Mgr. Radko Martínek, dále 
ředitel HZS územního odboru Svitavy plk. Ing. Jaroslav Čermák a další hosté, mezi 
nimi např pan farář Josef Matras, který zároveň hasičské zbrojnici požehnal. 
Na zbrojnici se přišlo podívat i mnoho našich spoluobčanů. Budova splňuje 
současné trendy a parametry a je tak kulturním a kvalitním zázemím pro výjezdovou 
jednotku a hasičský sbor. Obec také v letošním roce zafinancovala nátěr a opravu 
střechy dolní zbrojnice, dodala materiál na přístavbu pergoly. V údržbě budovy 
budeme průběžně pokračovat. Když už zde zmiňuji hasičské záležitosti, chtěl bych 
poděkovat oběma sborům za aktivní pomoc v období vydatných dešťových srážek, 
kdy byl potok naplněný po okraj, místy i mimo něj. Naši hasiči zajišťovali 
průchodnost propustků a mostů, rozmísťovali v kritickém úseku pytle s pískem, 
odstraňovali vyvrácené a zlámané stromy a odčerpávali vodu v horní části obce. Rád 
bych také poděkoval dolnímu sboru za uspořádání Dětského dne na hřišti. Každý, 
kdo pořádá nějakou veřejnou akci ví, kolik to obnáší práce, starostí a zabere času. 
Jsem si toho vědom a o to víc si toho považuji. 

Další informace budeme sdělovat průběžně. Ať už se to týká pozemkových 
úprav, zpřesnění hranic pozemků v intravilánu obce nebo jiných záležitostí.  

Chtěl bych zmínit velký 
úspěch osmileté Michaely Veselé 
z Jedlové, která se zúčastnila 
mezinárodní akordeonové soutěže 
v Praze, kde v kategorii „Sólisté 1“ 
obsadila skvělé stříbrné pásmo. Chtěl 
bych tímto Míši moc pogratulovat. 
Skvěle reprezentovala Jedlovou. Kdo 
by měl zájem si její vystoupení 
poslechnout, může navštívit Adventní 
jarmark v Jedlové, v sobotu 30.11. 
od 13 do 17 hodin. 
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Závěrem mi dovolte pár vět k nadcházejícím svátkům. Blíží se Advent, a to 
je neklamná známka přicházejících vánočních svátků. Všem bych chtěl popřát 
hlavně pevné zdraví, mnoho osobních i profesních úspěchů. Užijte si svátky 
v poklidu, bez stresu a v kruhu rodiny, pokud je to možné. Dětem přeji bohatou 
nadílku pod stromečkem, a hlavně rozzářené úsměvy. Rozloučíme se s rokem 2024 
a přivítáme rok následující. Věřím, že se Vám všem v roce 2025 bude dařit.  

 
Radomil Horníček 

Starosta 

 

Jedlovská muzikální tradice 2025 
V roce 2025 se uskuteční další, již 7. ročník Jedlovské muzikální tradice. 

Termín jsme stanovili na 12. září a tentokrát přizvali kapelu Děda Mládek Ilegal 
Band, kteří se proslavili zejména předělávkami do rockovějšího aranžmá 
nestárnoucích písní Ivana Mládka a jeho Banjo Bandu. Pro druhou kapelu jsme sáhly 
do slovenských hudebních vod a nebude jí nikdo jiný než legendární Tublatanka, 
která působí na československé scéně již od roku 1982.  

Věříme, že náš výběr osloví široké publikum a pro další informace o JMT 
2025 sledujte facebookovou událost a naše webové stránky, kde budeme v průběhu 
příštího roku přidávat další a další informace.  

 
 

Odvoz odpadu 2025 
V době tisku Jedlovského zpravodaje, listopad 2024 nebyly termíny svozu 

odpadů známy. O svozech Vás budeme informovat v průběhu prosince. Sledujte 
proto naše webové stránky a sociální sítě.  
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Pozvánky 
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Prodej vánočních kaprů v Jedlové 
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Výsledky voleb: září 2024 
Volby do Senátu Parlamentu ČR 

1. kolo účast 24,47% 
1. Havíř Pavel MUDr. 96 47,05% 
2. Šimek David Mgr. Bc. MBA 38 18,62% 
3.  Severa Pavel Mgr. 28 13,72% 
4. Kortyš Michal 19 9,31% 
5.  Štěpánek Petr Mgr. 18 8,82% 
6.  Míčová Milena Mgr. 5 2,45% 
  Blaško Hynek Ing. 0 0,00% 
2. kolo účast 8,08% 
1. Kortyš Michal 45 66,17% 
2. Šimek David Mgr. Bc. MBA 23 33,82% 

 

Volby do zastupitelstev krajů  
  účast 27,79% 
1. 3PK-Pro prosperující Pard. kr. 104 44,63% 
2. ANO 2011 70 30,04% 
3. Koalice pro Pardubický kraj 19 8,15% 
4. STAČILO! (KSČM, ČSNS, ČSSD) 12 5,15% 
5. - 6. SPD, Trikolora a PRO 9 3,86% 
5. - 6. ODS a TOP 09 9 3,86% 
7. - 8. Česká strana pirátská 4 1,71% 
7. - 8. STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ 4 1,71% 
9. - 10. NAŠE PARDUB. Nechme kraj rozv. 1 0,42% 
9. - 10. DSZ - ZA PRÁVA ZVÍŘAT 1 0,42% 
  Švýcarská demokracie 0 0,00% 
  REFFERENDUM - Hlas Lidu 0 0,00% 

 

 
Obecní úřad Jedlová 

Tel.: 461 741 169 
E-mail: referent@obecjedlova.cz 


